



JAWATANKUASA PENGURUSAN BENCANA NEGERI SARAWAK

KENYATAAN MEDIA (29 APRIL 2021)

1. LAPORAN HARIAN

A. Kes Baharu COVID-19.

Hari ini terdapat **522 kes baharu COVID-19** dikesan di Sarawak. Sebanyak **77 peratus kes tertumpu** di daerah Bintulu, Sibul, Miri, Kuching dan Kanowit. Daerah-daerah yang merekodkan kes pada hari ini ialah Daerah Bintulu (140), Sibul (96), Miri (69), Kuching (58), Kanowit (40), Selangau (15), Sri Aman (15), Serian (13), Kapit (13), Mukah (9), Lundu (7), Song (6), Bukit Mabong (6), Pakan (5), Bau (5), Saratok (4), Betong (4), Sarikei (4), Matu (4), Julau (3), Daro (2), Samarahan (2), Tanjung Manis (1) dan Limbang (1). Ini menjadikan jumlah keseluruhan **meningkat kepada 29,899 kes.**

Daripada 522 kes baharu yang dilaporkan, seramai 42 orang telah menunjukkan tanda dan mengalami gejala jangkitan COVID-19 semasa saringan dijalankan.

Manakala, seramai 453 orang kes atau yang dikesan adalah terdiri daripada individu yang telah diberi arahan perintah kuarantin.

Secara ringkas kes-kes ini terdiri daripada;

- I. 404 kes** merupakan saringan individu yang mempunyai kontak kepada kes positif COVID-19 (6 kes bergejala).
- II. 48 kes** merupakan saringan individu dalam kluster aktif sedia ada (1 kes bergejala).
- III. 35 kes** merupakan saringan individu bergejala di fasiliti kesihatan.
- IV. 34 kes** merupakan lain-lain saringan di fasiliti kesihatan (kes tidak bergejala).
- V. 1 kes** melibatkan individu yang balik dari negeri-negeri lain di dalam Malaysia (Import B) (kes tidak bergejala).

B. Kes Kematian Covid-19 Baharu.

Hari ini terdapat **dua (2) kes** kematian baharu melibatkan jangkitan COVID-19. Ini menjadikan jumlah kematian akibat jangkitan COVID-19 telah meningkat kepada seramai **173 orang**.

I. Kes Kematian Ke-172.

Kes kematian ke-172 adalah kes ke-29,076 melibatkan seorang perempuan warga tempatan (Sarawak) berumur 90 tahun yang telah ditemui tidak sedarkan diri di rumah oleh ahli keluarga dan telah dibawa ke Hospital Kapit pada 26 April 2021. Saringan ujian rT-PCR telah dibuat dan dikesan positif COVID-19 pada 26 April 2021. Kes disahkan meninggal dunia pada 26 April 2021.

Kes juga mempunyai sejarah strok dan penyakit darah tinggi. Kematian ini dikategorikan sebagai *Brought In Dead (BID)*.

II. Kes Kematian Ke-173.

Kes kematian Ke-173 adalah kes ke-27,331 melibatkan seorang perempuan warga tempatan (Sarawak) berumur 47 tahun yang telah dikesan positif rT-PCR COVID-19 pada 22 April 2021 hasil pengesanan aktif kes (ACD) di kawasan berisiko tinggi. Kes telah dimasukkan ke sebuah pusat kuarantin dan rawatan berisiko rendah (PKRC). Kes secara tiba-tiba mengalami batuk kuat dan tidak sedarkan diri. Kes terus dirujuk ke Hospital Bintulu pada 28 April 2021. Keadaan kesihatan kes merosot dan disahkan meninggal dunia pada 28 April 2021. Kes juga mempunyai ko-morbid penyakit darah tinggi, kencing manis dan dislipidemia.

Jawatankuasa Pengurusan Bencana Negeri Sarawak mengucapkan ucapan Takziah kepada semua ahli keluarga mangsa.

C. Status Kes COVID-19 Di Dalam Wad Hospital Dan Masih Di Bawah Pengawasan Perubatan (Kes Aktif).

Hari ini terdapat **441** kes baharu yang telah pulih dan dibenarkan discaj iaitu dari Hospital Sibu dan PKRC di Sibu (110), Hospital Umum Sarawak dan PKRC di bawah Hospital Umum Sarawak (68), Hospital Bintulu dan PKRC di bawah Hospital Bintulu (65), Hospital Kapit dan PKRC di bawah Hospital Kapit (55), Hospital Miri dan PKRC di Miri (54), Hospital Sarikei dan PKRC di bawah Hospital Sarikei (42), PKRC Betong (24), PKRC Mukah (12) dan PKRC Serian (11). Ini menjadikan jumlah keseluruhan kes positif COVID-19 yang telah pulih atau dibenarkan discaj setakat hari ini adalah seramai **23,931** orang atau **80.04%** dari jumlah keseluruhan kes COVID-19 di Sarawak.

Jumlah kes aktif yang masih mendapat rawatan dan diasingkan di PKRC dan wad hospital mengikut hospital rujukan adalah seramai **5,724** orang.

Manakala, **531 PUI** baharu telah dilaporkan dan **tiada PUI** yang menunggu keputusan ujian makmal.

D. Kluster Baharu [Enam (6) Kluster Baharu].

Jabatan Kesihatan Negeri Sarawak telah mengisytiharkan **enam (6)** kluster baharu iaitu tiga (3) kluster di Daerah Kuching dan masing-masing satu (1) kluster di Daerah Lundu, Bau dan Miri. Senarai kluster-kluster berikut ialah:

I. Kluster Tabuan Jaya, Kuching

Merupakan satu kluster yang melibatkan institusi pendidikan di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia iaitu sebuah sekolah menengah di Tabuan Jaya, Kuching, Sarawak. Kes indeks kepada kluster ini adalah kes ke-23,023 yang merupakan seorang pelajar lelaki berumur 16 tahun dari sekolah tersebut yang dikesan melalui saringan individu bergejala pada 16 April 2021. Kes ini mempunyai sejarah merentas zon balik ke Sri Aman sebelum masuk ke asrama pada 05 April 2021.

Manakala, sejumlah 252 individu yang telah disaring di mana:

- 22 kes positif COVID-19 dikesan dalam kalangan pelajar dan kakitangan sekolah termasuk kes indeks;
- 225 kes didapati negatif; dan
- 5 kes masih menunggu keputusan makmal.

II. Kluster Taman Pelita, Kuching

Merupakan satu kluster komuniti yang dikesan di Taman Pelita Jaya, Jalan Sultan Tengah, Petra Jaya, Kuching yang berpunca daripada satu majlis pengebumian yang telah berlangsung pada 14 April 2021. Kes indeks kepada kluster ini adalah kes ke-25,744 yang merupakan seorang perempuan warga tempatan (Sarawak) berumur 22 tahun yang dikesan melalui saringan individu bergejala pada 21 April 2021 di sebuah Hospital Pakar Swasta di Kuching.

Hasil siasatan kes dan pengesanan kontak rapat kepada kes indeks dan kes-kes positif lain dalam kluster ini, penambahan lima (5) kes positif COVID-19. Manakala, sejumlah 82 individu yang telah disaring dimana:

- 6 kes dikesan positif COVID-19 termasuk indeks kes,
- 52 kes dikesan negatif; dan
- 24 kes masih menunggu keputusan makmal.

III. Kluster Tabuan Melayu, Kuching

Merupakan satu kluster komuniti yang dikesan di Kampung Tabuan Melayu, Kuching. Kes indeks kepada kluster ini adalah kes ke-22,197 yang merupakan seorang lelaki warga tempatan (Sarawak) berumur 58 tahun yang dikesan melalui saringan pra-perjalanan pada 15 April 2021 di Klinik Kesihatan Jalan Masjid, Kuching. Kes indeks menjalani saringan COVID-19 sebelum perjalanan ke Bintulu bagi tujuan bekerja di mana kes indeks ini adalah merupakan seorang mekanik di sebuah syarikat tempatan. Kes indeks telah mendapat jangkitan semasa berada di Bintulu antara 03 hingga 09 April 2021 dan telah menjangkiti ahli keluarga dan kontak beliau di kampung tersebut.

Hasil pengesanan kes secara aktif dalam kalangan ahli keluarga dan kontak sosial kepada kes indeks ini, terdapat penambahan empat (4) kes positif COVID-19. Manakala, sejumlah 66 individu yang telah disaring dimana:

- 5 kes dikesan positif COVID-19 termasuk indeks kes,
- 52 kes dikesan negatif; dan
- 9 kes masih menunggu keputusan makmal.

IV. Kluster Durin, Bau

Merupakan satu kluster komuniti yang melibatkan tempat kerja iaitu sebuah restoran makanan laut di Jalan Penghulu Durin, Bau. Indeks kes kepada kluster ini adalah kes ke-22,192 yang melibatkan pekerja restoran tersebut iaitu seorang perempuan warga tempatan (Sarawak) berumur 32 tahun yang dikesan melalui saringan individu bergejala pada 15 April 2021 di Hospital Bau setelah mengadu mengalami gejala sejak 11 April 2021. Kes indeks telah mendapat jangkitan dari komuniti di tempat kerja dan perebakan jangkitan telah berlaku melibatkan rakan sekerja dan ahli keluarga kes indeks ini.

Hasil siasatan lanjut dan saringan dalam kalangan kontak rapat kepada kes indeks ini, terdapat penambahan lima (5) kes positif COVID-19. Manakala, sejumlah 96 individu yang telah disaring dimana:

- 6 kes dikesan positif COVID-19 termasuk indeks kes;
- 70 kes dikesan negatif; dan
- 20 kes masih menunggu keputusan makmal.

V. Kluster Sileng Dayak, Lundu

Merupakan satu kluster komuniti yang melibatkan sebuah kampung di Sileng Dayak, Lundu. Indeks kes kepada kluster ini adalah kes ke-25,740 iaitu seorang lelaki warga tempatan (Sarawak) berumur 46 tahun yang dikesan melalui saringan individu bergejala pada 20 April 2021 di Hospital Lundu setelah mengadu sakit dada dan sesak nafas. Kes indeks telah mendapat jangkitan dari komuniti. Perebakan jangkitan dipercayai bermula dalam kalangan ahli keluarga kes indeks melalui perhimpunan keluarga sempena sambutan makan beras baru pada 19 April 2021 dan juga melalui kontak rapat indeks kes dengan penduduk kampung.

Tindakan PKPD telah dilaksanakan di kampung tersebut dan saringan bersasar telah dijalankan melibatkan semua penduduk kampung tersebut. Manakala, sejumlah sejumlah 1,740 individu yang telah disaring dimana:

- 72 kes dikesan positif COVID-19 termasuk indeks kes;
- 1,454 kes dikesan negatif; dan
- 214 kes masih menunggu keputusan makmal.

VI. Kluster Sains Bakam, Miri

Merupakan satu kluster yang melibatkan institusi pendidikan di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia iaitu sebuah sekolah menengah di Jalan Bakam, Miri. Kes indeks kepada kluster ini adalah kes ke-23,023 merupakan seorang pelajar lelaki berumur 15 tahun dari sekolah tersebut yang dikesan melalui saringan individu bergejala pada 19 April 2021. Perebakan kes jangkitan telah berlaku melalui aktiviti gotong-royong yang telah dijalankan pada 05 April 2021 di sekolah tersebut dan juga melalui aktiviti solat terawih yang dianjurkan oleh pihak sekolah untuk pelajar yang tinggal di asrama.

Manakala, sejumlah 464 individu yang telah disaring dimana:

- 17 kes dikesan positif COVID-19 termasuk indeks kes;
- 373 kes dikesan negatif; dan
- 74 kes masih menunggu keputusan makmal.

E. Kluster Yang Masih Aktif.

Jumlah kluster yang masih aktif adalah sebanyak **71 kluster**. Sebanyak 15 kluster telah merekodkan 60 penambahan kes baharu manakala 56 kluster tidak merekodkan penambahan kes.

F. Ringkasan Kes Mengikut Daerah Di Sarawak.

Hari ini, **Daerah Sri Aman telah bertukar ke status Merah daripada status Jingga** setelah merekodkan sebanyak 51 kes jangkitan tempatan dalam tempoh 14 hari yang lepas. Ini menjadikan jumlah daerah berstatus Merah telah meningkat kepada 23 daerah.

Manakala tujuh (7) daerah berstatus Jingga, sembilan (9) daerah kekal berstatus Kuning dan satu (1) daerah kekal berstatus Hijau.

2. LAPORAN NOTIS KOMPAUN

Setakat hari ini **25 kompaun** telah di keluarkan yang melibatkan Kluster ICOM Kuching. Terdapat lagi kompaun yang belum diserahkan kepada yang terlibat dalam perhimpunan SWAG tersebut kerana siasatan masih dijalankan.

Pihak PDRM juga telah mengeluarkan sebanyak **12 kompaun** di daerah Kuching (4), Bintulu (4), Padawan (3) dan Miri (1) kerana telah melanggar SOP. Ini menjadikan jumlah keseluruhan kompaun yang telah dikeluarkan sejak 18 Mac 2020 hingga hari ini sebanyak **6,043 kompaun.**

Manakala, Kementerian Kerajaan Tempatan dan Perumahan Sarawak telah mengeluarkan **enam (6) kompaun** di bawah seliaan MB Miri (5) dan MD Serian (1) bagi kesalahan beroperasi lebih masa dan tidak menggunakan pelitup muka.

3. KEPUTUSAN JAWATANKUASA PENGURUSAN BENCANA

Jawatankuasa Pengurusan Bencana Negeri Sarawak telah membuat keputusan berikut:

A. Pelajar Institusi Pendidikan Yang Tinggal di Asrama

Sebelum ini, pelajar-pelajar yang tinggal di Insitusi Pendidikan dan sekolah berasrama tidak dibenarkan keluar atau balik ke kampung halaman. Berikutan keputusan untuk **melanjutkan tempoh penutupan** Institusi Pendidikan, maka JPBN membenarkan untuk pelajar yang tinggal di asrama balik ke rumah masing-masing tanpa perlu melakukan ujian rt-PCR.

B. Penamatan Perintah Kawalan Pergerakan Diperketatkan (PKPD)

Hari ini JPBN akan menamatkan tempoh **PKPD PULAPOL, Kuching** dan **PKPD Sg Passin, Matu pada 29 April 2021** memandangkan keputusan saringan kedua tidak mendapati sebarang kes positif yang baharu. Di samping itu juga tiada bukti yang menunjukkan jangkitan masih menular di kawasan tersebut.

C. Perintah Kawalan Pergerakan Diperketatkan (PKPD) Bagi:

- i. PKPD Rh. Awit, Nanga Mujok, Julau (28 April hingga 11 Mei 2021)
- ii. PKPD Rh. Papit, Sg Kuap, Nyelong, Sarikei (28 April hingga 11 Mei 2021)
- iii. PKPD Rh. Adrew, Ulu Pandanum, Pakan (28 April hingga 12 Mei 2021)
- iv. PKPD SMK Melugu, Sri Aman (29 April hingga 12 Mei 2021)
- v. PKPD Rh. Janting, Lemujan, Pakan (29 April hingga 12 Mei 2021)
- vi. PKPD Rh. Uming, Sg Mador, Bintangor, Sarikei (29 April hingga 12 Mei 2021)

D. Pelanjutan Tempoh Perintah Kawalan Pergerakan Diperketatkan (PKPD) Bagi:

- i. PKPD Rh. Naning, Sg Baji, Sarikei (30 April hingga 06 Mei 2021)

**Stay Vigilant, Stay Safe, Stay Healthy, Save Lives
Jaga Sarawak, Intu Sarawak**

**SEKRETARIAT
JAWATANKUASA PENGURUSAN BENCANA NEGERI SARAWAK
29 APRIL 2021
5.00 PETANG**

MAKLUMAT TAMBAHAN

1. LAPORAN JABATAN KESIHATAN NEGERI SARAWAK

Previous Cumm. Positive Cases	29,377	ACTIVE CASES (Total Cases still in ward and under medical supervision)	5,724	19.14%
New Cases	522	Cases in <i>Intensive Care Unit (ICU)</i>	61	0.20%
Total Samples by Individu	726,449	Intubated Cases	32	0.11%
Cumm. Positive Cases	29,899	Total COVID-19 Death Cases	173	0.58%
IR per 100,000 population	969.20	Total Non-COVID-19 Death Cases	64	0.21%
Lab. Results (PUI)	New	Cummulative	Recovered and discharged cases	23,931 80.04%
Negative	9	13,156	<i>Patient Under Investigation (PUI)</i>	New
PUI Pending Result	0	0		531
				43,055

Current Status	SGH Kuching	Hospital & PKRC Sibul	Hospital Bintulu	Hospital Miri	Hospital Limbang	Hospital Sarikei	Hospital & PKRC Kapit	PKRC Betong	PKRC Mukah	PKRC Serian	PKRC Lawas	PKRC DI Semuja	Hospital Sri Aman	PKRC Penjara Sri Aman	PKRC Sipitang, Sabah	Hospital Sungai Buloh	TOTAL
ACTIVE CASES (Total Cases still in ward and under medical supervision)	955	1,056	1,446	604	12	328	775	108	187	180	1	5	61	6	0	0	5,724
Kes di <i>Intensive Care Unit (ICU)</i>	6	32	10	7	0	4	2	0	0	0	0	0	0	0	0	0	61
Intubated cases	1	18	5	5	0	3	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	32
Total COVID-19 Death Cases	25	88	32	14	0	7	7	0	0	0	0	0	0	0	0	0	173
Total Non-COVID-19 Death Cases	10	20	7	14	0	1	8	2	0	0	0	2	0	0	0	0	64
Recovered and discharged cases	New	68	110	65	54	0	42	55	24	12	11	0	0	0	0	0	441
	Cummulative	3,712	7,838	3,330	3,347	31	1,623	1,640	540	576	327	7	421	195	340	1	3
Total re-admission cases (<i>Re-tested Positive</i>)	9	9	3	1	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	22
TOTAL NOT ADMITTED	3	4	1	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	8
TOTAL ADMISSION (Individu)	4,698	8,994	4,810	3,982	43	1,963	2,435	652	764	507	8	429	256	346	1	3	29,891

DAERAH MERAH (23)														
No.	Daerah	Patient Under Investigation		Kes COVID-19		Kes Discaj		Kematian Bukan COVID-19		Kematian COVID-19		Jumlah kes yang masih dalam rawatan dan pengawasan perubatan (Kes Aktif)	Jumlah kes yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari	Jumlah kes tempatan yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari
		Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.			
1	Sri Aman	15	701	15	644	0	582	0	0	0	1	61	53	51
2	Matu	4	219	4	137	0	113	0	1	0	0	23	47	47
3	Lundu	6	413	7	145	0	79	0	0	0	0	66	73	73
4	Pakan	3	122	5	126	1	49	0	0	0	1	76	105	105
5	Song	6	433	6	499	0	374	0	1	0	3	121	156	147
6	Tatau	0	113	0	106	5	66	0	0	0	0	40	86	86
7	Bukit Mabong	0	411	6	492	3	134	0	0	0	0	358	383	382
8	Belaga	2	94	0	89	1	47	0	1	0	0	41	58	56
9	Kanowit	34	563	40	683	17	509	0	1	0	4	169	231	231
10	Selangau	10	338	15	394	2	274	0	0	0	1	119	268	268
11	Saratok	4	204	4	207	16	120	0	0	0	2	85	112	110
12	Subis	0	456	0	503	13	407	0	0	0	0	96	106	106
13	Mukah	8	676	9	614	9	460	0	0	0	1	153	413	413
14	Sarikei	9	532	4	439	3	379	0	1	0	4	55	148	143
15	Beluru	0	349	0	388	1	338	0	1	0	0	49	47	48
16	Samarahan	2	1,262	2	651	3	569	0	0	0	6	76	83	65
17	Serian	13	1,263	13	1039	11	856	0	4	0	0	179	176	171
18	Meradong	0	612	0	995	35	823	0	2	0	3	167	275	274
19	Kuching	67	13,107	58	3,386	64	2,594	0	6	1	15	771	996	965
20	Kapit	16	1,675	13	1,472	51	1135	2	8	0	8	321	459	458
21	Bintulu	141	5,181	140	4,387	57	3,018	0	4	1	27	1337	1,545	1,545
22	Miri	69	3,830	69	2,991	41	2528	0	12	0	16	435	577	571
23	Sibu	108	7,797	96	7,549	91	6,725	0	15	0	71	734	1,270	1,244
Jumlah		517	40,351	506	27,936	424	22,179	2	57	2	163	5,532	7,667	7,559

DAERAH JINGGA (7)														
No.	Daerah	Patient Under Investigation		Kes COVID-19		Kes Discaj		Kematian Bukan COVID-19		Kematian COVID-19		Jumlah kes yang masih dalam rawatan dan pengawasan perubatan (Kes Aktif)	Jumlah kes yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari	Jumlah kes tempatan yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari
		Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.			
1	Tanjung Manis	1	79	1	59	3	47	0	0	0	2	10	26	26
2	Sebauh	0	116	0	152	1	126	0	0	0	0	26	38	34
3	Bau	6	388	5	179	1	141	0	1	0	0	37	39	35
4	Julau	0	444	3	449	3	411	0	0	0	4	34	40	40
5	Betong	4	684	4	512	3	487	0	3	0	1	21	31	29
6	Kabong	0	27	0	32	2	28	0	0	0	0	4	22	21
7	Marudi	0	78	0	68	0	46	0	0	0	0	22	26	25
Jumlah		11	1,816	13	1,451	13	1,286	0	4	0	7	154	222	210

DAERAH KUNING (9)														
No.	Daerah	Patient Under Investigation		Kes COVID-19		Kes Discaj		Kematian Bukan COVID-19		Kematian COVID-19		Jumlah kes yang masih dalam rawatan dan pengawasan perubatan (Kes Aktif)	Jumlah kes yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari	Jumlah kes tempatan yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari
		Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.			
1	Telang Usan	0	5	0	6	0	5	0	0	0	0	1	1	1
2	Lawas	0	47	0	28	0	27	0	0	0	0	1	1	1
3	Asajaya	0	82	0	44	0	39	0	0	0	0	3	9	8
4	Pusa	0	28	0	21	3	21	0	0	0	0	0	4	4
5	Dalat	0	382	0	257	0	250	0	1	0	1	5	9	7
6	Daro	2	81	2	19	1	13	0	1	0	0	5	9	8
7	Lubok Antu	0	71	0	42	0	36	0	0	0	0	6	9	7
8	Tebedu	0	26	0	25	0	20	0	0	0	0	5	5	2
9	Limbang	1	88	1	53	0	39	0	1	0	1	12	11	6
Jumlah		3	810	3	495	4	450	0	3	0	2	38	58	44

DAERAH HIJAU (1)														
No.	Daerah	Patient Under Investigation		Kes COVID-19		Kes Discaj		Kematian Bukan COVID-19		Kematian COVID-19		Jumlah kes yang masih dalam rawatan dan pengawasan perubatan (Kes Aktif)	Jumlah kes yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari	Jumlah kes tempatan yang dilaporkan dalam tempoh 14 hari
		Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.	Baru	Kum.			
1	Simunjan	0	78	0	17	0	16	0	0	0	1	0	0	0
Jumlah		0	78	0	17	0	16	0	0	0	1	0	0	0

Jumlah Besar	531	43,055	522	29,899	441	23,931	2	64	2	173	5,724	7,947	7,813
---------------------	------------	---------------	------------	---------------	------------	---------------	----------	-----------	----------	------------	--------------	--------------	--------------

A. Pecahan Kes Baharu Mengikut Daerah**RINGKASAN BILANGAN KES MENGIKUT KATEGORI PENGESANAN**

Daerah	Bilangan Kes Baharu	Kategori Kes Mengikut Pengesanan						Bilangan Kes Bergejala	
		Kluster aktif sedia ada	Saringan Kontak kepada kes positif	Saringan Individu Bergejala	Survelan di fasiliti kesihatan	Kes Import			Lain-lain Saringan
						Import A	Import B		
Bintulu	140	0	140	0	0	0	0	0	5
Sibu	96	Jalan Disa=7	74	10	0	0	0	5	10
Miri	69	0	51	9	0	0	0	9	9
Kuching	58	Tabuan Jaya=6	36	0	0	0	1	15	0
Kanowit	40	Jalan Maju=1 Sungai Tuah=1	35	3	0	0	0	0	3
Selangau	15	0	13	2	0	0	0	0	2
Sri Aman	15	Melugu=12	2	0	0	0	0	1	0
Kapit	13	0	9	2	0	0	0	2	2
Serian	13	Duranda Emas=6 Tarat Tani=4 Tabuan Jaya=1	1	1	0	0	0	0	1
Mukah	9	0	8	1	0	0	0	0	1
Lundu	7	Sileng Dayak=6	0	1	0	0	0	0	2
Song	6	0	6	0	0	0	0	0	0
Bukit Mabong	6	0	6	0	0	0	0	0	0
Bau	5	0	4	1	0	0	0	0	1
Pakan	5	0	4	1	0	0	0	0	1
Saratok	4	Disso=2	1	0	0	0	0	1	0
Matu	4	0	4	0	0	0	0	0	0
Sarikei	4	0	3	0	0	0	0	1	0
Betong	4	Kampung Tengah Betong=1	2	1	0	0	0	0	1
Julau	3	0	3	0	0	0	0	0	0
Samarahan	2	Tabuan Jaya=1	1	0	0	0	0	0	1
Daro	2	0	0	2	0	0	0	0	2
Tanjung Manis	1	0	1	0	0	0	0	0	0
Limbang	1	0	0	1	0	0	0	0	1
JUMLAH	522	48	404	35	0	0	1	34	42

B. Kluster Yang Masih Aktif

Bil.	Nama Kluster	Bil. Kes Baharu (termasuk kes yang telah didaftar sebelum ini)	Kumulatif Kes	Jumlah Individu Masih menunggu Keputusan Ujian Saringan	Jumlah Individu Negatif Ujian rT-PCR	Jumlah Individu Disaring	Bilangan Kes Aktif	Bilangan Kematian
1	Kluster Gelong, Kapit	0	296	0	45	341	2	0
2	Kluster Emperoh Jambu, Kuching	0	376	0	2,643	3,019	5	0
3	Kluster Jalan Muhibbah, Betong	0	370	0	2,984	3,354	6	1
4	Kluster Jalan Tanjung, Bintulu	0	71	0	165	236	1	0
5	Kluster Jalan Sanyan, Sibul	0	146	0	661	807	3	1
6	Kluster Jalan Kampung Hillir, Sibul	0	62	0	1,607	1,669	0	0
7	Kluster Jalan Merpati, Miri	0	133	0	946	1,079	0	0
8	Kluster Depot Imigresen Semuja, Serian	0	447	0	293	740	1	0
9	Kluster Tanjung Genting, Meradong	0	123	0	193	316	0	1
10	Kluster Rajang, Tanjung Manis	0	40	0	452	492	0	2
11	Kluster Chupak, Serian	0	125	0	226	351	28	0
12	Kluster Lorong Desa Senadin, Miri	0	49	0	189	238	0	0
13	Kluster Batu Gong, Serian	0	109	0	416	525	3	0
14	Kluster Jalan Gridbid, Miri	0	57	0	247	304	3	0
15	Kluster Kampung Baru Hillir, Samarahan	0	115	0	835	950	3	1
16	Kluster Jalan Tanjung Kidurong, Bintulu	0	63	0	103	166	1	0
17	Kluster Taman Vistagro, Sri Aman	0	25	0	157	182	1	0
18	Kluster Jalan Kingsway, Miri	0	93	0	445	538	5	0
19	Kluster Bulatan Aman, Sibul	0	223	0	36	259	3	0
20	Kluster Jalan Baji, Sarikei	0	102	0	765	867	1	1
21	Kluster Kampung Binyu, Kuching	0	166	0	413	579	23	0
22	Kluster Tembok Sri Aman, Sri Aman	0	381	0	89	470	2	0
23	Kluster Sungai Mupong, Meradong	0	18	0	12	30	0	0
24	Kluster Sungai Rassau, Matu	0	19	0	684	703	0	0
25	Kluster Jalan Maju, Sibul	1	93	0	46	139	18	0
26	Kluster Jalan Bangunan Kerajaan, Beluru	0	51	0	134	185	1	1
27	Kluster Sungai Kawi, Meradong	0	234	0	693	927	54	0
28	Kluster Jalan Kapitan, Marudi	0	35	0	160	195	6	0
29	Kluster Disso, Saratok	2	92	0	167	259	20	1
30	Kluster Sungai Gemuan, Meradong	0	86	175	634	895	6	2
31	Kluster Pujut Satu, Miri	0	28	0	94	122	2	0
32	Kluster Jalan Bambangan, Mukah	0	265	0	1,462	1,727	26	0
33	Kluster Abak Bon, Subis	0	190	0	242	432	78	0
34	Kluster Jalan Badarudin, Kuching	0	19	0	72	91	0	0
35	Kluster Nanga Kelangas, Julau	0	40	0	20	60	0	0

Kenyataan Media JPBN Bil 119/2021

36	Kluster Jalan Puncak Borneo, Kuching	0	491	0	75	566	356	0
37	Kluster Jepak, Bintulu	0	57	0	353	410	17	0
38	Kluster Jalan Sultan Iskandar, Bintulu	0	32	0	413	445	3	0
39	Kluster Jalan Disa, Sibiu	7	112	0	199	311	54	0
40	Kluster Jalan Ding Lik Kwong, Sibiu	0	32	0	27	59	15	0
41	Kluster Ulu Balingian, Selangau	0	103	0	97	200	10	0
42	Kluster Jalan Bintulu-Sibiu, Tatau	0	23	0	523	546	14	0
43	Kluster Tarat Tani, Serian	4	49	0	551	600	17	0
44	Kluster Sungai Anus, Selangau	0	46	0	10	56	6	0
45	Kluster sungai Selitut, Tatau	0	19	0	47	66	2	0
46	Kluster Sungai Passin, Matu	0	58	0	393	451	10	0
47	Kluster Sungai Duan, Mukah	0	149	61	150	360	60	0
48	Kluster Pasar Ikan Sebieu, Bintulu	0	6	0	15	21	1	0
49	Kluster Sungai Rian, Meradong	0	58	0	132	190	15	0
50	Kluster Kampung Tengah, Betong	1	22	17	346	385	9	0
51	Kluster Sungai Lemayong, Meradong	0	77	0	156	233	22	0
52	Kluster Duranda Emas, Serian	6	54	0	760	814	40	0
53	Kluster Taman Mesra Bako, Kuching	0	64	7	650	721	19	0
54	Kluster Icom, Kuching	8	48	0	0	48	13	0
55	Kluster Jalan Roban Lama, Saratok	0	72	0	224	296	60	0
56	Kluster Jalan Selirik, Kapit	0	101	15	29	145	95	0
57	Kluster Putai, Bukit Mabong	0	308	1	641	950	307	0
58	Kluster Rayang, Serian	0	57	0	1,254	1,311	44	0
59	Kluster Sungai Senibung, Julau	0	14	10	266	290	8	0
60	Kluster Pondok, Belaga	0	9	90	156	255	8	0
61	Kluster Jalan Sebauh-Bintulu, Sebauh	0	73	0	245	318	49	0
62	Kluster Sungai Ngungun, Kanowit	0	26	0	36	62	23	0
63	Kluster Sungai Tuah, Kanowit	1	32	0	52	84	30	0
64	Kluster Ulu Strass, Meradong	0	25	0	22	47	23	0
65	Kluster Melugu, Sri Aman	12	25	394	163	582	25	0
66	Kluster Pondok, Belaga	8	22	5	225	252	22	0
67	Kluster Tabuan Jaya, Kuching	1	6	24	52	82	6	0
89	Kluster Tabuan Melayu, Kuching	1	5	9	52	66	5	0
69	Kluster Durin, Bau	1	6	20	70	96	6	0
70	Kluster Sileng Dayak, Lundu	6	72	214	1,454	1,740	72	0
71	Kluster Sains Bakam, Miri	1	17	74	373	464	17	0
JUMLAH		60	7,112	1,116	28,541	36,769	1,785	11

2. LAPORAN ANGKATAN PERTAHANAN AWAM (APM)

Hari ini, seramai **911** *Person Under Surveillance* (PUS) telah mendaftar masuk di hotel untuk menjalani kuarantin, menjadikan jumlah keseluruhan PUS di **102 buah hotel dan SC Bukan Hotel** adalah seramai **7,482 orang**. Manakala seramai **93,920 PUS** telah tamat menjalani tempoh kurantin.

(Data sehingga 29.04.2021 @ 8.00 pagi)

BIL	BAHAGIAN	HOTEL	BILANGAN PUS
1	Kuching (2,655)	Hock Lee	103
2		Grand Dormani	55
3		Kuching Park	101
4		Pullman	385
5		Hilton	321
6		Harbour View	251
7		Riverside (Astana Wing)	183
8		Grand Margherita	271
9		Imperial Boulevard	233
10		Tune Hotel	75
11		Dormani Hotel	34
12		Grand Continental	215
13		Meritin	18
14		Longhouse	66
15		Abell	45
16		Lot 10	38
17		Telang Usan	47
18		Imperial Riverbank	69
19		Kingwood	50
20		G Star Motel	29
21		Dorset	66
22	Miri (942)	Mega Hotel	108
23		Somerset	56
24		Imperial Palace	101
25		Imperial New Wing	143
26		Paragon	39
27		Meritz	164
28		Miri	36
29		Dynasty	122

30		Kenyalang Suite	15
31		Citi Hotel	38
32		Nova	39
33		Emart Hotel	81
34	Bintulu (2,646)	Utama Inn	22
35		Fairfield by Marriot	174
36		Motel Kapok	92
37		Faber Inn	54
38		AA Inn	28
39		Ambassador	84
40		Kemena Inn	17
41		Green	109
42		Kemena Plaza	216
43		4orty Inn	32
44		Lengkap Inn	69
45		Studio Inn	55
46		Moonstar Inn	6
47		Parkcity Garden	40
48		Kriss Lodge	69
49		Centre Inn	23
50		Welcome Inn	12
51		Parkcity Garden 2	141
52		Lucky 5 Inn	48
53		900 Inn	24
54		New World Suite	45
55		Golden Bay	7
56		Kemena Resort	502
57		Inn 86	22
58		Sunlight Inn	17
59		Hover Hotel	30
60		Royal Hotel	28
61		Ocean Inn	23
62		Best Lodge	22
63		H5 Inn	53
64		DK Value Inn	35
65		Li Hua	103
66		Grand Faber Inn	38
67	JC Mark Hotel	21	
68	186 Inn	29	

69		Riverfront	22
70		682 Inn	23
71		Sir Inn	42
72		Kintown Inn	79
73		@Thome Inn	23
74		Kemena Residence	37
75		Amigo Hotel	87
76		Living Hotel	17
77		City Inn	26
78	Limbang (287)	Purnama	43
79		Mandarin (Lawas)	33
80		Shangsan (Lawas)	74
81		Seri Malaysia (Lawas)	137
82	Sibu (378)	Premier	224
83		Kawan	95
84		Sarawak	34
85		Tower Mas	25
86	Samarahan (118)	INFRA	60
87		Kolej Rafflesia, UNIMAS	52
88		UiTM Samarahan	6
89	Sarikei (90)	Garden Hotel	45
90		Dragon	45
91	Betong (150)	Mega Inn	18
92		Medan Inn	17
93		Victoria Inn	43
94		Asia Inn	11
95		Homestay Betong	11
96		Victoria Inn 2	34
97		Lot 10 Medan	16
98	Serian (71)	Transit Inn	51
99		Ranchan	20
100	Mukah (130)	Kingwood	130
101		UiTM Mukah	0
102	Sri Aman (15)	Good View	15
Jumlah PUS			7,482

3. LAPORAN JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT NEGERI SARAWAK (JBPM)

Hari ini, sebanyak **17 lokasi di Kuching (5), Sibü (4), Betong (2), Serian (1), Sri Aman (1), Sarikei (1), Mukah (1), Kapit (1) dan Miri (1)** operasi nyahcemar telah dilakukan dan menjadikan bilangan kumulatif di Sarawak adalah **4,121 lokasi** seperti berikut:

(Data sehingga 29.04.2021 @ 8.00 pagi)

BIL	BAHAGIAN	OPERASI SEMASA	OPERASI TERKUMPUL
1	Kuching	5	1,048
2	Miri	1	821
3	Sibü	4	453
4	Sarikei	1	412
5	Samarahan	TIADA	260
6	Kapit	1	246
7	Bintulu	TIADA	210
8	Serian	1	181
9	Limbang	TIADA	154
10	Betong	2	129
11	Mukah	1	128
12	Sri Aman	1	79
Jumlah Keseluruhan			4,121

4. LAPORAN KEMENTERIAN KERAJAAN TEMPATAN DAN PERUMAHAN SARAWAK

Hari ini, sebanyak **61 lokasi** operasi nyahcemar telah dilakukan seperti berikut:

(Data sehingga 29.04.2021 @ 8.00 pagi)

BIL	BAHAGIAN	LOKASI
1	MP Padawan	3
2	MPKS	1
3	MD Serian	3
4	MP Sibu	10
5	BDA	1
6	MDMJ	5
7	MCC	17
8	MD Marudi	6
9	MD Subis	8
10	MD Lawas	7
Jumlah		61

5. LOKASI DAN MASA KES POSITIF DILAPORKAN

(Data sehingga 29.04.2021 @ 3.00 petang)

DAERAH KUCHING

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Rigi Hairgicians	Workplace	09 -25.04.2021	9.00 am - 7.00 pm
Cityone Megamall	Social activity-Customer	09.04.2021	11.00 am - 3.00 pm
Vivacity Megamall Kuching	Social activity-Customer	09.04.2021	5.00 pm - 7.00 pm
Zenq @ Premier 101	Eatery	09.04.2021	3.20 pm - 4.20 pm
Easy Weasy Saradise	Eatery	10.04.2021	1.00 pm - 1.30 pm
		11.04.2021	
Signature Madam Tangs Café	Eatery	11.04.2021	12.00 pm - 12.30 pm
Hanna Cottage Taman Satria Jaya	Social activity-Customer	12.04.2021	12.15 pm - 12.30 pm
Everrise Departmental Store Sdn Bhd-Bdc Everrise	Social activity-Customer	12.04.2021	12.40 pm - 1.15 pm
		15.04.2021	
		18.04.2021	
Sushi Mentai Saradise	Eatery	10.04.2021	12.00 pm - 1.00 pm
		16.04.2021	
The Great Tang Restaurant	Eatery	13.04.2021	12.15 pm - 1.40 pm
Life Café Kuching- Brighton Square Outlet	Eatery	14.04.2021	12.30 pm - 1.30 pm
Supersave Bdc	Social activity-Customer	15.04.2021	12.40 pm - 1.00 pm
Seven Days Bistro	Eatery	16.04.2021	7.30 pm - 9.00 pm
Teapack Enterprise	Social activity-Customer	17.04.2021	12.30 pm - 12.40 pm
Choice Supermarket Premier 101	Social activity-Customer	18.04.2021	1.00 pm - 1.40 pm
Taka Cake House Rh Plaza	Social activity-Customer	19.04.2021	11.00 am - 11.30 am
Klinik Chiew	Clinic-Customer	20.04.2021	11.00 am - 12.00 pm
		25.04.2021	
Sin Nyan Fatt, 7th Mile	Social activity-Customer	21.04.2021	5.30 pm - 6.00 pm
100% Superstore Moyan	Social activity-Customer	24.04.2021	2.00 pm - 2.30 pm
Mr Diy Batu 4	Social activity-Customer	24.04.2021	3.00 pm - 3.30 pm
Super Save Desa Batu Kawa	Social activity-Customer	24.04.2021	11.00 am - 11.45 am
Three B Corner, Taman Malihah	Eatery	24.04.2021	12.20 pm - 1.00 pm

DAERAH SAMARAHAN

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Farley Ks Sdn Bhd	Social activity-Customer	07.04.2021	8.00 pm - 8.30 pm
Cs Mini Market Muara Tuang	Social activity-Customer	07.04.2021	8.50 pm - 9.15 pm

DAERAH SERIAN

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Apple Mini Store, Siburan	Social activity-Customer	16.04.2021	4.59 pm - 5.06 pm
Tapah Hawker, Tapah	Eatery	16.04.2021	7.36 am - 8.06 am
BS Superstore Sdn Bhd, Tapah	Social activity-Customer	16.04.2021	5.11 pm - 5.21 pm
		24.04.2021	4.54 pm - 4.59 pm
June Fatt Trading, Tapah Central	Social activity-Customer	16.04.2021	8.43 am - 8.47 am
		24.04.2021	4.14 pm - 4.19 pm
Mr. DIY, Eastcomm 2, Siburan	Social activity-Customer	16.04.2021	4.33 pm - 4.43 pm
		17.04.2021	5.31 pm - 5.41 pm
		18.04.2021	6.02 pm - 6.12 pm
Jak Fatt Coffee Shop, Tapah Central, Serian	Eatery	17.04.2021	7.03 am - 7.13 am
ENE EM Sdn Bhd - ENE Siburan Agency, Siburan	Social activity-Customer	17.04.2021	2.43 pm - 2.47 pm
		21.04.2021	5.55 pm - 5.59 pm
		24.04.2021	3.31 pm - 3.33 pm
HL Eastern Mall, Siburan	Social activity-Customer	18.04.2021	6.18 pm - 6.28 pm
		24.04.2021	6.16 pm - 6.26 pm
Super Save, Siburan	Social activity-Customer	24.04.2021	3.34 pm - 3.39 pm
100 Percent Discount Store Sdn Bhd, Tapah, Serian	Social activity-Customer	25.04.2021	8.30 pm - 8.35 pm

DAERAH SIBU

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Aloha Corner Sdn Bhd	Eatery	14.04.2021	11.08 am - 11.50 am
Dakaya Studio	Social activity-Customer	14.04.2021	3.25 pm - 4.00 pm
Rega Mart	Social activity-Customer	16.04.2021	2.00 pm - 2.15 pm
Taman Damai Market	Social activity-Customer	17.04.2021	9.44 am - 10.00 am
		21.04.2021	2.23 pm - 2.30 pm
Pig Daddy Fresh Mini Market	Social activity-Customer	18.04.2021	11.59 am - 12.10 pm
Hock Ping Corner	Eatery	20.04.2021	9.24 am - 10.10 am
Delta Seafood Café	Eatery	21.04.2021	7.32 am - 8.15 am
Toto Café	Eatery	21.04.2021	8.55 am - 9.30 am
Rich Café	Eatery	21.04.2021	9.35 am - 10.15 am
Sianggelia Xiqing Restaurant	Eatery	21.04.2021	7.29 am - 8.10 am
Kawan Restoran Baru	Eatery	23.04.2021	11.35 am - 12.15 pm
Kim Hock Supermarket-Sibu Jaya	Social activity-Customer	23.04.2021	11.41 am - 11.55 am
Pasar Tamu Sibujaya	Social activity-Customer	23.04.2021	11.27 am - 11.40 am
Yomie's Rice X Yogurt	Social activity-Customer	23.04.2021	3.35 pm - 3.45 pm
Pasar Taman Rejang	Social activity-Customer	27.04.2021	8.09 am - 8.20 am

DAERAH KAPIT

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Imart Supermarket	Social activity-Customer	12.04.2021	5.00 pm - 6.00 pm
Best Pharmacy	Social activity-Customer	13.04.2021	11.00 am - 12.00 pm
Rajang Café N Bistro	Eatery	14.04.2021	4.00 pm - 5.00 pm

DAERAH BINTULU

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Times Square Megamall Bintulu	Social activity-Customer	21.04.2021	6.05 pm - 6.40 pm
Emart Bintulu	Social activity-Customer	22.02.2021	12.30 pm - 1.00 pm
Everwin Fashion House	Social activity-Customer	25.04.2021	1.20 pm - 1.55 pm
Eco shop Bintulu Sentral	Social activity-Customer	25.04.2021	4.00 pm - 4.15 pm
Jun Rong Pasar	Social activity-Customer	26.04.2021	12.10 pm - 12.50 pm

DAERAH MIRI

Name of Exposed Location	Category	Date of Exposure	Time Period Affected
Chillzz Steamboat & Grillzz, Jalan Melayu	Eatery	14.04.2021	2.50 pm - 3.20 pm
Kin's Café, Jalan Tebing	Eatery	14.04.2021	10.35 am - 10.50 am
Pin Hao Food Centre, Jalan Piasau Utara 4	Eatery	14.04.2021	2.20 pm - 2.50 pm
Pin Fook Café, Jalan Bintulu - Miri	Eatery	14.04.2021	8.15 pm - 8.45 pm
369 Café, Jalan Morsajaya	Eatery	15.04.2021	9.35 am - 10.05 am
Singapore Cake House, Jalan Morsajaya	Eatery	15.04.2021	10.10 am - 10.25 am
Pizza Hut Permyjaya, Jalan Dato Permaisuri 5	Eatery	16.04.2021	4.50 pm - 5.10 pm
7 Days Foods Court, Jalan Kuching	Eatery	16.04.2021	10.15 am - 10.45 am
59 Street, Jalan Marina 5	Eatery	16.04.2021	9.00 pm - 9.30 pm
Paris Levain Bakery & Café, Jalan Miri - Pujut	Eatery	19.04.2021	12.40 pm - 12.55 pm
2020 Café, Jalan Pelita 2	Eatery	20.04.2021	10.30 am - 11.00 am
Restoran Muara, Jalan Pala	Eatery	20.04.2021	11.50 am - 12.20 pm
Eastwood Cafe, Jalan Miri By Pass	Eatery	21.04.2021	8.15 am - 8.30 am
Beer O'clock, Jalan Marina Utama	Eatery	22.04.2021	8.15 pm - 8.45 pm
The Taste, Jalan Marina Utama	Eatery	22.04.2021	6.00 pm - 6.30 pm
Dasarang Korea House Restaurant, Jalan Marina Utama	Eatery	23.04.2021	10.05 am - 10.35 am
Chiong Gei Café, Jalan Kuching	Eatery	23.04.2021	8.00 am - 8.30 am